



**Protokoll styrelsemöte ISF  
org.nr 802533-9451**

Tid: 2024-09-22  
Möte via Google Meet

**Närvarande:**

Torbjörn Bergström  
Sarah Alm Karlsson  
Malin Stenson  
Ulf-Peter Peterson  
Maria Sjöo  
Kjell Beglert  
Eva Moritz  
Jane Carlström, ´fr.om. §49

**Anmäld frånvaro:**

Tuva Boman

**§40 Välkomna, mötets öppnande:** Torbjörn Bergström hälsar alla välkomna och öppnar mötet

**§41 Val av två justerare:** Till justerare väljs Kjell Beglert och Maria Sjöo

**§42 Fastställande av dagordning:** Framlagd dagordning fastställs

**§43 Adjungeringar:** Åsa Maspers och Lennart Sjöberg adjungeras till fram t.om. §45. Lennart Sjöberg presenterade sig för oss.

**§44 Föregående protokoll:**

**§45 ISF-Blad:** Styrelsen beslutar att välja Lennart Sjöberg som ny redaktör av ISF-Bladet fr.om. 2025-01-01.

Deadline 1/12. Julannonser, lägg ut om detta på vår Facebooksida samt hemsidan, presentation av den nya redaktören, utställning i Tofta, LO spalter. Samt annons med sponsorhuset, samt lägga ut ev om Profilprodukter.

**§46 Inkommen post:** Inkommen ang. tidningarna, har vidarebefordrar mejlet till Åsa Maspers för att kolla upp det.

**§47 Hemsidan:** Vår hemsida behöver aktualiseras och förnyas, vi beslutar om att Malin Stenson kollar upp förslag på olika hemsidor. Bra om Webmaster är med på styrelsemöten.

#### §48 Ekonomi

1. **Rapport:** 23.000 kr på kontot. Fakturering på G, det nya systemet känns bra. Malin Stenson ska gå en heldagskurs med bokföring i det nya i oktober.
2. **Övrigt.** Vi behöver få in intäkter till föreningen. Olika förslag diskuterades, Malin Stenson kollar med sponsorhuset

#### §49 Tillsättning av kommittéer samt sammankallande till dessa,

1. **TK. Ansvariga Jane Carlström** sammankallande, **Annelie Nilsén, Camilla Östman** Jane Carlström informerade om att en ansökan om att få arrangera utställning har inkommit. Sarah Alm Karlsson skickar ut en påminnelse i Messengergruppen ISF LO-ansvariga om att ansöka om utställning.
2. **UK. Ansvariga Maria Sjöö, Ulf-Peter Peterson.** UK anordnar en träff där Camilla Östman pratar om EP fakta baserat om vad forskningen säger. I oktober eller november.
3. **LO, Lokalområden, kontakt/sammankallande ansvarig från styrelsen:** Vi beslutar att ha ett möte för LO områdena där vi tar upp/påminner om att lämna in verksamhetsplan och budget för 2025. Mötet blir i slutet av oktober efter att Malin Stenson har varit på budgetkursen.
4. **Förslag på ny ansvarig för LO Östra.** Istället för Jessica är Susanne Scherin från Stockholm intresserad. Styrelsen beslutar om att Susanne får ta över LO Östra. Maria kontaktar henne, samt att vi bjuder in henne till nästa styrelsemöte.

**§50 Övriga frågor:** Torbjörn Bergström och Maria Sjöö informerar om Profilprodukter.

Punkter att ta upp på nästa möte:

Ska styrelsen anordna utställning? VJU-dag.

Förslaget på att man behöver ställa ut på en ISF-utställning för att räknas på listorna.

Ta beslut om Profilprodukter.

**§51 Nästa möte:** 27 oktober kl.18.00 samt 1 december kl.18.00

**§52 Mötet avslutas:** Torbjörn Bergström tackar för ett trevligt möte och avslutar.

Signed by:

*Sarah Alm Karlsson*

E633515CADFE42D...

Sarah Alm Karlsson, sekreterare

Signed by:

*Torbjörn Bergström*

B23B0945F992490...

Torbjörn Bergström, ordförande

Signed by:

Kjell Beglert, justerare

*Kjell Beglert*

F1636C1FDDBD4A5...

Maria Sjöö, justerare

Signed by:

*Maria Sjöö*

CE9977DF24CA4B2...